
ο λ  -  \  ο

Τα πρώτα γκρίζα σύννεφα 
παπανδρεϊκών -  σημιτικών

Των Φ. Καλλιαγκοπουλου - Ν. Τςιουτςια

«Εγώ κάλεσα στο γραφείο μου και ενημέ
ρωσα τον Νίκο Χριστοδουλάκη την περα
σμένη Πέμπτη, αμέσωε μετά το Υπουργι
κό Συμβούλιο, για την τροπολογία του κ. 
Πάχτα και κατεβήχαμε μαζί -αμέσωε μετά- 
στο γραφείο του πρωθυπουργού. Εκεί εκ
θέσαμε στον κ. Κ. Σημίτη τα γεγονότα και 
ο πρωθυπουργόε ζήτησε άμεσα να ακυρω
θεί η τροπολογία. Αυτή είναι η αλήθεια». 
Με τον κατηγορηματικό αυτό τρόπο ο 
γραμματέαε του υπουργι
κού συμβουλίου και στε- 
νόε συνεργάτηε του πρω
θυπουργού κ. Σωκράτηε 
Κοσμίδηε -μιλώνταε χθεε 
στην «Κ»- εξιστορεί τα ό
σα συνέβησαν την περα
σμένη εβδομάδα μετά 
την ψήφιση τηε «ντροπο- 
λογίαε» για το Πόρτο Καρ- 
ράε, «απαντώνταε» έτσι 
σε όσουε επιχειρούν να 
τον εμπλέξουν ή ακόμη και να του χρεώ-' 
σουν την εξέλιξη τηε ιστορίαε αυτήε. Με
ταξύ αυτών είναι βουλευτέε που πρόσκει- 
νται στον κ. Γ. Παπανδρέου, οι οποίοι 
φθάνουν να δηλώνουν ανοιχτά στουε δη- 
μοσιογράφουε ότι «ο κ. Κοσμίδηε προβο
κάρισε τον Παπανδρέου», ενώ το ίδιο α
ποδίδουν και στον κ. Μ. Χρυσοχοΐδη για 
τιε «συνοπτικέε διαδικασίεε των διαγρα
φών». Με αυστηρό ύφοε ο κ. Κοσμίδηε 
χαρακτηρίζει τα όσα υποστηρίζονται περί 
δικήε του ενημέρωσηε και έγκρισηε εκ 
των προτέρων (ακόμη και για μονογραφή 

, τηε τροπολογίαε γίνεται λόγοε) τηε επίμα- 
χηε διάταξηε ωε «παντελώε ανακριβή σχό
λια, έωε και αστειότητεε, καθώε όλοι όσοι 
ασχολούνται με τη λειτουργία τηε Βουλήε 
γνωρίζουν πολύ καλά ότι ο ρόλοε μου δεν 

1 είναι να ελέγχω βουλευτικέε τροπολογίεε, 
αλλά μόνον υπουργικέε».

Την Τετάρτη παρακολουθούσατε τη

συνεδρίαση, ρωτήσαμε. -Ημουν με τον 
πρωθυπουργό εκτόε Βουλήε, απήντησε ο 
γραμματέαε, προσθέτονταε ότι ο κ. Πά- 
χταε δεν τον είχε ενημερώσει την Τρίτη ή 
και νωρίτερα για τυχόν πρόθεσή του να 
κάνει αποδεκτή την επίμαχη τροπολογία. 
«Την Πέμπτη το πρωί, πριν από το υ
πουργικό συμβούλιο, διάβασα ωε είθισται 
τα πρακτικά τηε συνεδρίασηε και τότε ε
ντόπισα την τροπολογία Εκτίμησα ότι έ
πρεπε να ακυρωθεί, ο κ. Χριστοδουλάκηε 
συμφώνησε και κατεβήκαμε μαζί στο 

γραφείο του πρωθυπουρ
γού. Ο κ. Σημίτηε αμέσωε 
αντιλήφθηκε το πρόβλη
μα και ζήτησε την ακύ
ρωση τηε τροπολογίαε. 
Μετά έγινε η δήλωση 
του υπουργού Οικονο- 
μίαε», συνέχισε. Στην ε
ρώτησή μαε εάν μέχρι 
την Πέμπτη το πρωί τον 
είχε ενημερώσει ή ανα
ζητήσει επειγόντωε οιο- 

δήποτε κυβερνητικό στέλεχοε ή ο πρόε- 
δροε τηε Βουλήε στο τηλέφωνο, απάντη
σε αρνητικά.

Σε αντίθεση με την πρόσφατη εξέλιξη, 
ο κ. Κοσμίδηε δηλώνει ότι τον περασμένο 
Δεκέμβριο, όταν είχε ετηχειρηθεί εκ νέου 
η ψήφιση τηε επίμαχηε τροπολογίαε στο 
δασικό νομοσχέδιο, ο υπουργόε Γεωργϊαε 
κ. Γ. Δρυε τον είχε επισκεφθεί και τον είχε 
ενημερώσει για την τροπολογία -Τι απα
ντήσατε; - Οτι δεν θα την κάνει δεκτή η 
κυβέρνηση εκτόε εάν συμφωνούν όλα τα 
κόμματα, κάτι που είναι πάγια κοινοβου
λευτική αρχή τηε κυβέρνησηε, είπε. Τέ- 
λοε, στην... αναπόφευκτη ερώτησή μαε ε
άν τον αφορά η συζήτηση γύρω από το ό
νομά του στο ψηφοδέλτιο Επικρατείαε, ο 
γραμματέαε του υπουργικού συμβουλίου 
ήταν εξόχωε λακωνικόε: «δεν έχω ζητήσει 
ποτέ μου τίποτε, δεν έχω αρνηθεί οτιδή
ποτε μου έχει ζητηθεί».

Κοσμίδης: «Ο  ρόλος 
μου δεν είναι να 

ελέγχω βουλευτικές 
τροπολογίες, αλλά 

μόνον υπουργικές».


